
Rapport vildsvin 

Sedan vi stängde infarten mot hål 16 i söndags morse har vi sluppit påhälsning vilket så klart 

känns bra. Ett antal jägare gick igenom hela banan i söndagseftermiddag för att se så inga svin 

uppehölls sig inom elstängslet då det ju är lika svårt för dem att komma ut som in! De hittade 4 

grisar som låg och tryckte vid hål 5 men de jagades ut med hjälp av hundar. 

 

I tisdags morse samlades ett dussintal frivilliga och reparerade skadorna på hål 7, 9, 11, 16 samt 

kortbanans hål 3. Dessa dussintal visade prov på vad föreningsliv handlar om! Stort, stort tack! 

Utan er insats hade klubben haft mycket svårt att återställa banan då två av tre ur 

banpersonalen är sjukskrivna efter operationer. 

 

Vi kommer nu att se över de infarter som finns till banan och utöka antalet färistar i samråd 

med Gustafsborg Säteri. Vissa infarter kommer att strömföras vilket innebär att de måste 

stängas för gående och då framförallt de med hund men vi kommer att tydligt märka upp detta. 

 

Bästa hälsningar/Best regards 

 

Ulf Lindh 

 
 

 

 


